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a r m a n m e l i . i r

 در  ۴    وزن  شانس 
کسب   سهمیه   داشتیم 

ایسنا: سرمربی تیم ملی بوکس ایران گفت: 
ما برای کسب سهمیه المپیک  می جنگیدیم و 
در ۴ وزن شانس داشتیم که متاسفانه مسابقات 
جهانی لغو شد. علیرضا استکی درباره کم شدن 
شانس کسب سهمیه المپیک بوکسورهای ایران 
به دلیل لغو مسابقات جهانی در پاریس، توضیح 
داد: یک واقعیت خیلی محض بود که ما چراغ 
خاموش و آهسته در حال آماده کردن تیم ملی 
بودیم. ۷ تا ۸ اردو پشت سر هم گذاشتیم تا در 
مسابقات انتخابی جهانی پرقدرت شرکت کنیم و 
اگر بهانه می خواستیم همین کرونا بهترین بهانه 
بود. او افزود: بنده و فدراسیون با وجود شرایط 
سخت جنگیدیم تا تیم را آماده کنیم. بوکسورها را 
تمرین دادیم و اردوها ادامه یافت. همه سختی ها را 
کشیدیم تا نفرات تیم را فیکس کرده که متاسفانه 
تصمیم لغو مسابقات به ما اعلام شد. سرمربی 
تیم ملی بوکس ایران، درباره شانس های کسب 
سهمیه ایران در مسابقات جهانی گفت: صادقانه 
می گویم که به ۴ وزن خودمان ایمان داشتیم. به 
موفقیت اوزان ۵۲، ۶۳، ۶۹ و ۸۱ کیلوگرم ایمان 
داشتیم و در ۹۱ کیلوگرم هم ابتدا ناامید بودم 
اما بعدا با توجه به تلاش، انگیزه و تلاش نفرات 
امیدوار شدیم. متاسفانه قسمت نشد در فرانسه 

به میدان برویم. 

خارج ازمستطیل سبز

مسابقات انتخابی جام جهانی 
متمرکز شد و به تعویق افتاد

کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام کرد که 
مسابقات انتخابی جام جهانی ۲0۲۲ به ماه 
ژوئن )خرداد( موکول شد. کنفدراسیون 
فوتبال آسیا بعداز جلسه آخرش تصمیم 
نهایی خود را گرفت و مسابقات انتخابی 
)خرداد(  ژوئن  ماه  به  را  جام جهانی 
موکول کرد. قرار بود بازی ها در ماه های 
مارس و ژوئن برگزار شود ولی به دلیل 
فوتبال  کنفدراسیون  کرونایی  شرایط 
آسیا تصمیم گرفت بازی ها همه در ماه 
ژوئن)خرداد( به صورت متمرکز برگزار شود. 
فدراسیون های خواهان میزبانی تا ۵ مارس 
مهلت دارند و ۱۵ مارس  به صورت رسمی 

میزبان گروه ها مشخص خواهد شد.

خـــبر

د یـــد گــاه

درباره حواشی به وجود آمده در رقابت های لیگ برتر والیبال باید 
بگویم اول اینکه در شرایط فعلی شیوع کرونا که مسابقات با رعایت 
کامل پروتکل های بهداشتی برگزار می شود یک کار بزرگ است اما 
به طور کلی ایجاد حواشی در مسابقات لیگ در وهله اول به ضرر تیم 
موردنظر و کل مسابقات است. بازیکنان باید تمام تمرکز خود را روی 
بازی بگذارند و برای هر موضوع کوچکی به داور معترض نشوند. 
طبیعی است که وقتی تیم نتیجه نمی گیرد، عصبانیت بازیکنان 
افزایش پیدا می کند و آنها نمی توانند تمرکز لازم را داشته باشند و 
در این شرایط، کیفیت فنی بازی پایین می آید. پس از به وجودآمدن 
چنین شرایطی، کل مسابقات تحت تاثیر حواشی قرار می گیرد. 
کادرفنی و باشگاه هم باید روی عملکرد بازیکنان نظارت و مدیریت 
کافی داشته باشند. داوران مهمترین ارکان مسابقات محسوب 
می شوند و باید برای جلوگیری از حاشیه، مدیریت دقیق داشته 
باشند. تمامی این عوامل در کنار یکدیگر سبب می شود که مسابقات 
بدون حاشیه و درگیری برگزار شود. وظیفه کمیته رویدادها و 
برگزاری مسابقات، برنامه ریزی برای رقابت هاست. کمیته داوران 
هم برای هر بازی داور موردنظر را چینش می کند تا بتواند قضاوت 
قابل قبولی داشته باشد. اگر حاشیه و اختلافی در مسابقات لیگ 
به وجود می آید، این موضوع به کمیته انضباطی ارجاع داده می شود. 
اگر قوانین ما سفت ومحکم باشد، با هر حاشیه و اختلافی قاطعانه 
برخورد و رأی صادر می شود اما اگر قوانین سفت وسخت نیست که 
باید چاره ای برای آن بیندیشیم. البته من شنیده ام که هر سال 
قوانین بازبینی می شود، بنابراین اگر زمانی قوانین ما سفت وسخت 
است اما نوع اجرای آنها چالش ایجاد می کند، باید این موضوع را 
حل وفصل کنیم. هر بازیکنی که محروم می شود، باشگاه موردنظر 
می تواند به آن اعتراض کرده و درخواست برگزاری کمیته استیناف 
داشته باشد. در این کمیته مجددا افراد مسائل را بررسی می کنند 
و اگر مستندات جدیدی وجود داشته باشد، به آن استناد می کنند. 
من نمی دانم در جلسه کمیته انضباطی یا استیناف چه اتفاقاتی 
افتاده است اما در نهایت تصمیم گرفته شد که این بازیکن محروم 
بخشیده شود و در مسابقه بازی کند. قطع به یقین هیچ کسی رفتار 
تند را نمی پسندند و من حتی در مصاحبه اکبری سرمربی تیم 
شهرداری ارومیه دیدم که این موضوع را محکوم کرده بود. طبیعی 
است که بازیکن هم پس از فروکش شدن عصبانیتش از رفتاری که 
انجام داده پشیمان خواهد شد اما نادیده گرفتن به چنین مسائلی 
و راحت گذشتن از آن، مطمئنا در آینده چالش برانگیز خواهد بود. 
همان طور که گفتم اگر قوانین به لحاظ انضباطی کامل نیست، باید 
آن را کامل کنند و اگر کامل است باید به خوبی اجرا شود که در 
خصوص اجرای آن همه عوامل باید دست به دست هم داده و منطبق 

با قوانین و مقررات با موضوعات برخورد کنند.

نگاهی به حاشیه های لیگ  والیبال 

    تبریک
16سال بود که پس از فورلان هیچ بازیکنی نتوانسته بود 
در نیوکمپ سه گل به بارسا بزند. دیه گو فورلان در حساب 
توئیتر خود نوشت: »تبریک کیلیان امباپه؛ زدن 3 گل در 

نیوکمپ چه حس خوبی دارد.«

         جلسه
روزگذشته جلسه وریا غفوری و پرویز مظلومی با 
ناراحتی کامل کاپیتان استقلال برگزار شد و حتی به 
گفته حاضران در برخی مواقع تن صدای او نیز بالارفته و 

گلایه هایش را مطرح کرده است.

        حمایت
 سعید لطفی؛ مدافع سابق استقلال که رابطه خوبی 
فکری دارد، به محل تمرین آبی پوشان رفت.  وی در زمان 
صحبت هایی که هواداران با محمود فکری انجام می دادند 

به حمایت از فکری می پرداخت.

ت
شــ

س نو
عک

فابیو جانواریو پیشکسوت استقلال معتقد است 
که آبی ها در این فصل آنقدر حاشیه و مشکلات 
داشته که فکری نمی تواند فقط به مسائل فنی 
بپردازد و باید به تنهایی با تمام مشکلات بجنگد تا 

تیم به آرامش برسد.
 اســتقلال در اصفهان مقابل سپاهان 

شکست خورد. بازی چطور بود؟
بهترین تیم های دنیا مثل منچستر و بارسا هم 
روز بد دارند و بعضی از بازی ها هست که روز 
خوب شان نیست. در این بازی هم استقلال روز 
خوبش نبود و روی دو اشتباه سهوی گل خورد. 
به لحاظ فنی هم این بازی را از بقیه بازی های 
استقلال جدا می کنم چون در بازی های قبل 
استقلال خوب کار می کرد و ایرادات داشت کمتر 
می شد و در مجموع استقلال خوب شده بود اما با 
آن استقلالی که هواداران دوست دارند، زیبا بازی 

کند فاصله داشت.
 سپاهان را در این دیدار چطور دیدید؟

سپاهان تیم خوب و یکدستی است و شخصیت 
خودش را پیدا کرده است و هرچه جلوتر برود هم 
بهتر نتیجه می گیرد. نویدکیا دارد پخته تر می شود 
و در فاز دفاع و حمله خوب کار می کنند البته 
سپاهان به  روز بد استقلال خورد و اگر روز خوب 
استقلال بود اجازه خودنمایی به سپاهان نمی داد 

هر چند که سپاهان تیم خوبی است.
  از عملکرد محمود فکری در نیم فصل اول 

راضی بودید؟
اگر همه کمک کنند و حمایت کنند استقلال 
با ایشان خیلی بهتر از این نتیجه می گیرد. 
استقلال حواشی بسیار زیادی دارد و فکری 
حتما کادرفنی اش و تیمش را در نیم فصل تقویت 
می کند و اگر به او زمان بدهند طی ۳ سال آینده 

در آسیا هم حرف برای گفتن زیاد دارد.
  واقعا فکری در آسیا هم حرف برای گفتن 

دارد؟
فکری به لحاظ فنی و هم مدیریتی کارش را 
بلد است و هم کاریزما و دانش دارد و از همه 
مهمتر اینکه قدرت انتقال دانش خودش به 
بازیکنان را دارد. خیلی از مربیان به لحاظ تئوری 
خوب هستند اما قدرت انتقال دانش خودشان به 

بازیکنان را ندارند اما فکری این قدرت را دارد.
  امــســال استقلال می تواند قهرمان 

لیگ برتر شود؟
خودم شخصا امسال دنبال قهرمانی نیستم و دنبال 
این هستم که تیم به آرامش برسد و با یک پیش 
فصل خوب و برنامه ریزی خوب فصل بعد را خوب 
شروع کنیم و با یک برنامه سه ساله دنبال ستاره 
سوم باشیم. انشاءا... دوستان هم حاشیه درست 
نکنند و فقط حمایت کنند تا به خاطر هواداران 
تیم به آرامش برسد. اگر ادعای استقلالی بودن 

داریم برای تیم حاشیه درست نکنیم.

گفــت و گــو

آرمان ملی: ماجرای ممنوع الخروج شدن ورزشکاران و مربیان 
زن کشورمان ظاهرا تمامی ندارد. در این سال ها »نیلوفر اردلان«، 
»زهرا نعمتی« از جمله ورزشکاران معروفی بودند که با این مشکل 
مواجه شدند و حالا نوبت به سرمربی تیم ملی اسکی آلپاین بانوان 

شده است. 
 زرگری

روزگذشته عنوان شد که »سمیرا زرگری«  سرمربی تیم ملی 
اسکی آلپاین بانوان اجازه خروج از کشور را ندارد. این تیم 
بامداد روز دوشنبه در حالی برای شرکت در رقابت های جهانی، 
تهران را به مقصد ایتالیا ترک کرد که زرگری نتوانست به دلیل 
ممنوع الخروج بودن، شاگردانش را همراهی کند. »شرق« در این 
خصوص نوشت: »اینکه مشکل زرگری چه بوده که ممنوع الخروج 
شده، هنوز به طور دقیق اعلام نشده و فدراسیون اسکی هم 
توضیحی در این خصوص نداده است. پیگیری های ما نشان داد که 
ماجرای ممنوع الخروجی سرمربی تیم ملی اسکی آلپاین بانوان نیز 

مثل موارد قبلی به اختلاف های خانوادگی برمی گردد«.
 اردلان

شهریورماه سال ۱۳۹۴ »نیلوفر اردلان« بازیکن تیم ملی فوتسال 
کشورمان ممنوع الخروج شد. وی در این باره توضیحاتی ارائه داده و 
گفته است: »مسابقات جام ملت های آسیا برای نخستین بار برگزار 
می شود و من هم در اردوهای تیم ملی تمرینات خوبی را زیرنظر 
خانم سلیمانی انجام دادم اما همسرم پاسپورتم را برای حضور در 
این مسابقات نداد و به دلیل مخالفت همسرم برای سفر به خارج از 
ایران این رقابت ها را از دست دادم. ای کاش مسئولان قانونی برای 

بانوان ورزشکار بگذارند تا در چنین مواقعی بتوانیم از حقمان دفاع 
کنیم. این مسابقات برای من اهمیت زیادی داشت و من به عنوان 
یک زن مسلمان می خواستم برای بالابردن پرچم کشورم تلاش 
کنم، نه اینکه برای گردش و تفریح بروم. من این مسابقات را از 
دست دادم اما از مسئولان درخواست می کنم برای بانوان نیز مثل 
سربازی قانونی بگذارند تا این گونه به تیم ملی و ورزشکار لطمه 
وارد نشود. من هم سرباز تیم ملی هستم و می خواستم برای پرچم 
کشورم بجنگم. تیم ملی به وجود من احتیاج دارد اما نمی توانم 

ملی پوشان را همراهی کنم«.
  نعمتی 

اردیبهشت ماه ۱۳۹۶ »زهرا نعمتی«، پرچمدار بازی های 
المپیک ۲0۱۶ ریو و قهرمان پارالمپیک ۲0۱۶ ریو در رشته 
تیروکمان از سوی همسرش ممنوع الخروج شد. رهام شهابی پور، 
همسر زهرا نعمتی مدعی شده: »بعداز بازی های پاراالمپیک ریو 
زهرا نعمتی بنا به دلایلی منزل را ترک کرده و تا این لحظه با وجود 
اینکه چندین بار خواستار بازگشت او به منزل بودم از زندگی با من 
امتناع کرده و حتی درخواست طلاق داده است. پس از این اتفاق 
او را ممنوع الخروج کرده ام تا نتواند در هیچ تورنمنت برون مرزی 
شرکت کند. اگرچه نمی دانم با چه مجوزی توانست به عنوان 
نماینده سازمان ملل کشور را ترک کند و عازم سوئیس شود. 
به هر صورت یکسری مسائل و مشکلات خانوادگی پیش آمده 
که قابل حل است و نیاز نیست تا حد طلاق به آن دامن زده شود.« 
همسر این زن ورزشکار که خودش هم کماندار ملي پوش بوده، 
تهدید کرده که »اگر نعمتی بخواهد به همین روال به مسائل دامن 

بزند، مطالبی را عنوان می کند که می تواند تبعاتی داشته باشد!« این 
در حالی است که زهرا نعمتی، در تماسی که از سوی »خبرآنلاین« 
با او گرفته شد، ترجیح داد درباره این مساله سکوت کند و گفت:  

»فعلا ترجیح می دهم درباره این موضوع چیزی نگویم«.
  سایر رشته ها

مهرماه سال ۱۳۹۶ »جام جم آنلاین« نوشت: براساس گفته 
یکی از مربیان سابق تیم ملی تکواندوی ایران در سال های گذشته 
سه تکواندوکار با مشکل ممنوع الخروجی روبه رو بودند. یکی 
از آنها تازه عروسی بود که به دلیل این مشکل اصلا از ورزش 
قهرمانی خداحافظی کرد. مربی این تکواندوکار از خداحافظی 
بی موقع شاگردش تعجب کرده بود اما بعدا متوجه شد که او 
به دلیل ممنوع الخروجی کنار رفته است. این مربی گفت: »ما 
باید رازدار باشیم اما مشکلات را نباید از یاد ببریم. موضوع فقط 
ممنوع الخروجی نیست، بسیاری از استعدادهای ورزش ما به دلیل 
مخالفت همسران شان مجبور به ترک ورزش حرفه ای می شوند، 
چیزی که در سال های اخیر بسیار اتفاق افتاده است.« اما برخی 
ممنوع الخروج های رزمی دیگر هم هستند، مثل ووشو و کاراته. در 
ووشو یک ورزشکاری که ملی پوش هم نیست از سوی همسرش 
ممنوع الخروج شده است. او ووشوکار موفقی است و مقام های 
کشوری و استانی متعددی دارد. در کاراته هم یکی از مقام آوران 
ممنوع الخروج است، چرا که همسرش به دلیل پاره ای از اختلافات 
او را از خروج از کشور منع کرده است. البته این مورد آخر تایید شده 
نیست. در بسکتبال نیز یک مورد برای تیم های تهرانی نیز گزارش 
شده است اما از آنجایی که بسکتبال اعزام برون مرزی آنچنانی 

ندارد اتفاقاتی از این دست چندان دیده نمی شود.
  نظر معاون  رئیس جمهور

معصومه ابتکار معاون، رئیس جمهوری در امور زنان و خانواده 
درباره مشکلات خروج زنان به خارج از کشور با اجازه شوهر گفت: 
گاهی زنان به دلیل شرایط شغلی و کاری مجبور به سفر هستند و 
در مواردی مثل انجام مسابقات ورزشی و علمی به عنوان نماینده 
جمهوری اسلامی باید در کشور دیگر حضور داشته باشند و در 
این شرایط اگر ورود و خروج زن به اجازه از همسر منوط باشد، 
ممکن است، کشمکش هایی بین زوجین به وجود بیاید که در 
این شرایط حقوق زن تجزیه می شود. وی ادامه داد: قرآن کریم به 
این موضوع تاکید دارد که زن استقلال مالی داشته باشد و به این 
شکل نیست که وقتی زن ازدواج کرد، همه فعالیت های اقتصادی 
او زیرنظر همسر قرار گیرد و استقلال فردی خود را از دست بدهد، 
حتی به طور مثال در خیلی از کشورهای دنیا زن ها وقتی ازدواج 
می کنند، اسم همسرشان را بر روی خود می گذارند که حتی 
در کشور ما هم چنین چیزی خیلی باب نیست، ولی در عین 
حال یکسری مسئولیت های متقابل هم مطرح است و قانونگذار 
نگرانی اش از این جهت است که اگر قرار بر شکل گیری یک خانواده 
است، ولی هرکس راه خودش را برود، احتمال ازهم پاشیدن آن 

خانواده بسیار بالاست.

فابیو  جانواریو:
 »فکری« هم 

 کاریزما دارد، 
هم دانش!

فوتبال داخلی
فارس: غلامحسین پیروانی درباره اینکه به نظر می رسد 
برخی بازیکنان در فوتبال ایران با اقدام هایی مشکوک 
قصد زمین زدن سرمربیان تیم خود را دارند، اظهارداشت:  
در فوتبال ایران هیچ چیز سرجای خودش نیست و زیاد 
بازیکن سالاری می بینیم. قطعا مدیرعامل باشگاه به دلیل 
اینکه خودش پاشنه آشیل دارد در مقابل سرمربی پشت 
بازیکن را می گیرد. وی افزود: همین موضوع سبب باندبازی 
در تیم ها می شود. مادیات در فوتبال ایران جای معنویات 
را گرفته است و مدیر می داند اگر نتیجه نگیرد زود باید 
صندلی اش را تحویل بدهد. به همین دلیل از ترس جایگاه 
خود به مربی، گیرداده و مربی را تحت تاثیر فشاری بازیکن 
تغییر می دهد. سرمربی اسبق تیم فوتبال امید ایران 
تصریح کرد: در تمام تیم های ایران کم وبیش این موضوع 
را می بینیم و فوتبال مان ناپاک شده است. اکنون می بینیم 
مدیریت و بازیکنان استقلال می خواهند محمود فکری را 
زمین بزنند و هوادار با حضور در محل تمرین و باشگاه علیه 
سرمربی شعار می دهد. قطعا بخشی از این شعارها به دلیل 
خط گرفتن لیدرها از بازیکنانی مثل کاپیتان تیم است. 
وضعیت فوتبال ما خیلی خراب شده و روز به روز هم بدتر 
می شود. برای اینکه فوتبال ما پاک شود باید مدیران از 

مربی خود حمایت کنند.

بین الملل
  واکنش احساسی نیمار به اعلام پنالتی به سود بارسلونا 
در مصاف  این تیم مقابل پاری سن ژرمن در دور رفت از مرحله 
یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا، ممکن است برای او 
دردسرساز شود. خطای صورت گرفته توسط لاوین کورزاوا 
روی فرنکی دیونگ در محوطه جریمه PSG اگرچه در 
ابتدا مشکوک به نظر می رسد اما در بازبینی صحنه توسط 
VAR مشخص شد که تصمیم داور صحیح بوده است. با 
این وجود نیمار که این بازی را به دلیل مصدومیت از دست 
داده بود، نسبت به این اتفاق واکنش نشان داد و تصمیم داور 
هلندی را مورد تمسخر قرارداد. او در پست خود در توئیتر 
نوشت: »این پنالتی یک شوخی است«. نیمار سپس زمانی که 
هم تیمی سابقش لیونل مسی پنالتی را به گل اول بازی تبدیل 
کرد، پیام ناسزایی منتشر کرد. اکنون واکنش های نیمار به 

اتفاقات این بازی ممکن است برای او با مجازات هایی 
همراه شود چرا که طبق اساسنامه انضباطی یوفا، 

هرگونه توهین، بی احترامی و یا سوءرفتار 
از سوی بازیکنان در رابطه با تورنمنت  های 
تحت نظارت اتحادیه فوتبال اروپا ممنوع 

است. در صورتی که یوفا نیمار 
را متخلف تشخیص دهد 

ممکن است او را تا دو 
 PSG جلسه از همراهی
در لیگ قهرمانان محروم 
کند. تنها چیزی که به 
نیمار کمک می کند از 
مجازات یوفا بگریزد، 
حذف زودهنگام هر دو 

توئیتش در فاصله چند 
دقیقه پس از انتشار آنها بود.

محمود  افشاردوست 
کارشناس   فوتبال 

مهدی  علی نژاد، معاون توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی:
کانال ها نمی توانند برای »استقلال« تصمیم بگیرند

مهدی علی نژاد، معاون توسعه ورزش حرفه ای وقهرمانی 
وزارت ورزش و جوانان در مورد فعالیت برخی کانال های هواداری 
استقلال گفت: آنها نمی توانند در مورد این تیم تصمیم بگیرند، 

هیات مدیره هر تصمیمی که به صلاح باشد، می گیرند
 اردوی  قایقرانی

مهدی علی نژاد در حاشیه بازدید از اردوی قایقرانی 
اظهارداشت: خیلی جلسه خوب و صمیمی بود. روشی که در این 
جلسات داریم این است که ملی پوشان صمیمانه صحبت های 
خود را مطرح کنند و خواسته هایشان را بگویند و ما هم تا جایی 
که از دست مان بر بیاید، کارهایی را برای آنها انجام می دهیم. 
امیدواریم در مسابقات آینده سهمیه های خوبی را کسب کنند. 
سهرابیان هم خوب کار می کند و محیط خوبی را برای کار فراهم 

کرده است و با این شرایط می توانیم سهمیه بگیریم.
 لغو رقابت های انتخابی المپیک

مهدی علی نژاد در خصوص لغو رقابت های انتخابی المپیک 
در رشته بوکس و اینکه چه شرایطی به وجود خواهد آمد، تصریح 
کرد: شرایطی که در دوره کرونا به وجود آمده متفاوت از سال های 
گذشته است. ما قبل از کرونا فکر می کردیم که به ۷0 سهمیه 
برسیم اما ناگهان همه چیز تغییر کرد و خیلی از راه های کسب 
سهمیه را برای ورزشکاران بست. تنها رویداد بوکس برای انتخابی 

المپیک قرار بود در پاییز برگزار شود که ما هم امیدوار به کسب 
سهمیه بودیم که متاسفانه این رویداد لغو شده است. در رشته 
ژیمناستیک هم باید ببینیم فدراسیون جهانی مسیر جدیدی را 
باز می کند یا خیر. وی ادامه داد: به نظر من چالش امروز المپیک 
همین کسب سهمیه ها است. ۴۳ درصد سهمیه ها باقی مانده و 
فدراسیون های بین المللی باید راه هایی را پیش بینی کنند تا ما 

هم مطابق آنها اقدام کنیم.
  انتخابات فدراسیون  فوتبال

علی نژاد در مورد اینکه آیا وزارت ورزش از نامزدی 
در انتخابات فدراسیون فوتبال حمایت می کند یا 
خیر، گفت: این موضوع بارها گفته شده است که ما در 
انتخابات از هیچ کسی حمایت نمی کنیم. اگر نامزدی 
اعلام کرد که مورد تایید وزارت ورزش است، اعضای 

مجمع حتما به این نامزد رأی ندهند. 
اولویت ما برگزاری انتخابات سالم است. 
اینکه چه کسی رأی بیاورد به اعضای 

مجمع بستگی دارد.  
  استقلال

معاون توسعه ورزش حرفه ای و 
قهرمانی وزارت ورزش در مورد 

ماندن و یا برکناری فکری گفت: این موضوع به ما ارتباطی ندارد و 
مدیرعامل و هیات مدیره باید تصمیم بگیرند. وی در مورد اینکه 
برخی کانال های هواداری در این مورد فعال هستند، اظهارکرد: 
کانال های هواداری نمی توانند تصمیم بگیرند و ما هم نقشی 
نداریم، فقط مدیرعامل و هیات مدیره هر تصمیمی که به صلاح 

است را می گیرند.
 بورس

علی نژاد در مورد اینکه سرخابی ها چه زمانی وارد بورس 
می شوند، اضافه کرد: ما که نمی توانیم بگوییم چه زمانی وارد 
می شوند. این کار فرآیندی دارد و دست ما نیست و هیات 
پذیرش فرابورس باید تعیین کند. جلسه معارفه برگزارشده و 
هیات فرابورس بقیه شرایط را مشخص خواهد کرد. در 
حال حاضر پرسپولیس به دلیل اینکه صورت های 
مالی شش ماهه اش یکماه زودتر سررسید شده، 
شرایطش بهتر از استقلال است. پرسپولیس ۳۱ آذر 
بود و استقلال ۳۱ دی ماه. در مجموع امیدواریم قبل 
از پایان سال، پذیرش فرابورس را داشته باشیم. وی 
با اشاره به اینکه پاداش قهرمانان ۹۸ در 
اسفندماه برگزار می شود، گفت: 
همانند سال گذشته ما مراسمی 
نخواهیم داشت و پاداش ها به 
فدراسیون ها پرداخت می شود 
تا آنها به ورزشکــاران و 

مربیان بدهند. 

پیشکسوت فوتبال اصفهان گفت: حسینی و کادرش به شرطی 
که بتوانند نفرات خوب اضافه و نقاط ضعف را برطرف کنند، این تیم 
را نجات خواهند داد. حسین چرخابی اظهارکرد: ابتدا باید بگویم در 
تیم های ایرانی وقتی یک تیم شکست می خورد یا نتیجه نمی گیرد 
مقصر را سرمربی تیم می دانیم. در فوتبال ایران دیواری کوتاه تر از 
سرمربی وجود ندارد. در باشگاه ذوب آهن به جز رسول کربکندی 
که فوتبالی است، مسئول دیگری وجود دارد که بتواند یک تصمیم 
فوتبالی بگیرد؟  تمام باشگاه های دنیا کمیته فنی دارند و سعی بر این 

است که فوتبالیست های سابق خود باشگاه عضو آن کمیته باشند. او 
ادامه داد: در این کمیته فردی به عنوان سرمربی انتخاب می شود که 
به فوتبال و برنامه آن باشگاه نزدیک باشد. در ایران چند نفر دورهم 
می نشینند و تصمیمی غیرفوتبالی می گیرند چون در فوتبال نبوده اند 
و فوتبالی نیستند. از لحاظ فنی در رابطه با ذوب آهن باید بگویم این 
تیم در خط دفاع و در ساختار دفاعی خطی، تیمی و انفرادی یکی از 
ضعیف ترین تیم های فوتبال ما بود. مدافعان در اکثر توپ هایی که 
نزدیک به دروازه ذوب آهن می شد یا خطا می کردند یا راحت جا 

می ماندند. او در رابطه با انتخاب مجتبی حسینی گفت: او در نفت 
مسجدسلیمان باتوجه به اینکه نفت تیمی بود که از نظر امکانات و 
نظام باشگاهداری در وضعیت بسیار ضعیفی بود، نتایج بسیار خوبی 
گرفت اما اگر بخواهیم درباره یک شخص صحبت کنیم به جایی 
نمی رسیم. ذوب آهن بایستی مثل بسیاری از باشگاه های پیشرفته 
دنیا یک دپارتمان آنالیز داشته باشد و تیم خودشان را بشکافند و باید 
تک به تک بازی های خودشان را آنالیز کنند و زیرنظر داشته باشند. 
نقاط ضعف تیم شان را پیدا و برطرف کنند. چرخابی در رابطه با 
انتخاب کادر مربیگری حسینی بیان کرد: دستیار بومی و غیربومی اگر 
در یک سطح باشند، چه بهتر که دستیار بومی استفاده شود. در خود 
باشگاه ذوب آهن مربی های خوبی وجود دارد که می توانند به حسینی 
کمک کنند. در نیم فصل دوم همه تیم ها احساس خطر می کنند و 

می خواهند برای بقا یا قهرمانی بجنگند و کار بسیار سخت است.  

چرخابی: 

در ایران دیوار کوتاه تر از سرمربی وجود  ندارد

»آرمان ملی«    از ممنوع الخروجی سرمربی  تیم ملی اسکی زنان گزارش می دهد  

»عَرق سرد « این بار  در اسکی آلپاین
 معصومه ابتکار:  هماهنگی با همسر  نباید تبدیل به اجازه شود


